
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 125/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή προτεινομένων συμβιβασμών 
μεταξύ Δήμου και φορολογουμένων πολιτών 

 
       Σήμερα 6 Μαρτίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με ημερομηνία 2-3-2000 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του 
Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Ι. Κουρουζίδης Μ. Ποτουρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Δ. Ταχματζίδης Κ.  Βαφείδης  
3. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης M. Σουμελίδης  
5. K. Aσλάνογλου Ε. Κουκουρδής Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Πάρεδροι 
7. Δ.  Πέτκος   -------- 
8. Κ. Κόλβατζης    
9. Ε.  Λελεκάκης    

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  1)  Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’ αριθ. 113/2000  
12. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης 
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)  Κατά   τη    συζήτηση    της    υπ’   αριθ.  118/2000 απόφασης 
14. Π. Πιτούλιας αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
15. Α. Κεσίδης 3)  Κατά   τη  συζήτηση   της    υπ’   αριθ.  120/2000    απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησε ο κ. Γ. Ουρσουζίδης. 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 4)   Κατά   τη   συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  121/2000    απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης προσήλθαν   οι   κ.   κ.   Ι.   Κουρουζίδης,   Ε.   Σοφιανίδης     και 
19. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
20. Σ.  Παναγιωτίδης 5)    Κατά   τη    συζήτηση   της    υπ’ αριθ. 123/2000   απόφασης 
21. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Σ. Παναγιωτίδης. 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 6)   Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’     αριθ. 125/2000  απόφασης 
23. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Θ.   Σιδηρόπουλος,  Ε.    Σοφιανίδης, Ε. 
24. Ε. Λευκοπούλου Λευκοπούλου. 
25. Ι. Ακριβόπουλος 7) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’ αριθ.   126/2000      απόφασης 
26. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησαν οι κ.κ. Λ. Τσαβδαρίδης, Π. Αγαθαγγελίδης. 
27. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 16-2-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που έχει ως 
εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 32 του Ν.1080/80 για συμβιβαστική επίλυση 
φορολογικών διαφορών η επιτροπή του άρθρου αυτού έχει διαπιστώσει ότι  συντρέχουν 
λόγια μείωσης, προστίμου και τέλους χρήσεως πεζοδρομίου των παρακάτω 
ενδιαφερομένων, όπως αναφέρονται στα πρακτικά και κάνει πρόταση συμβιβασμού προς το 
Δημοτικό Συμβούλιο ως εξής: 
Α/Α         Ονοματεπώνυμο      Είδος φόρου   Ετος Αποτέλεσμα συμβιβασμού 
1. Κρυσταλλόπουλος 

Ιωάννης 
5% 1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 

2. Θωμαϊδης Θεοχάρης Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή 40% του τέλους, 
απαλλαγή προστίμου 

3. Τσιμοπούλου Θεοδώρα Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
Προστίμου 

4. Αρβανίτης Δημήτριος Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή του τέλους, για 2 τ.μ. 
απαλλαγή προστίμου 

5. Ευθυμιάδης  Κων/νος Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
Προστίμου 

6. Τσουλή Αικατερίνη Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
Προστίμου 

7. Στράλλη Μαριάνθη Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
Προστίμου 

8. Νάστος Λουκάς Χρήση πεζοδρομίου 1998 Απαλλαγή 
9. Κοντού Αναστασία Χρήση πεζοδρομίου 1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 
10. Ποτοσίδης Αναστάσιος Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 
11. Γεωργιάδης Κων/νος Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 
12. Λύκας Γεώργιος Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, και πρόστιμο 

50%  του τέλους   
13. Αφοί Ταραμονλή Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 
14. Κουκουρδή Μαριάννα Χρήση πεζοδρομίου  1998 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 
15. Βασιλειάδης Γεώργιος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 
16. Κριαρά  Κυριακούλα 2% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

προστίμου 
17. Ζιαμπούλης Στέργιος 2% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

Προστίμου 
18. Μουρατίδου Βαρβάρα 5% 1999 Ανταλλαγή έγινε ρύθμιση 
19. Μουρατίδου Βαρβάρα 5% 1999 Ανταλλαγή έγινε ρύθμιση 
20. Σταμούλης Παντελής 5% 1999 Πληρωμή τέλους 
21. Βύζας Ιωάννης 2% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

προστίμου 
22. Ζεμπερίδης Δημήτριος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

προστίμου 
23. Καραγιάννης Αντώνιος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

προστίμου 
24. Θ.Μαυροματίδου-

Μ.Βούλγαρη 
5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

προστίμου 

25. Νικολαϊδης Παναγιώτης 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 



26. Θεοδωρίδου Αναστασία 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

27. Ζερβανταρίδου Θωμαή 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

28. Μαρία Βλαχογιάννη και 
ΣΙΑ  

5% 1999 Έγινε ρύθμιση 

29. Μποσμαλή Παναγιώτα 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

30. Θυμιόπουλος Γεώργιος 5% 1999 Πλλήρωσε το  τέλος, απαλλαγή 
προστίμου 

31. Στολτίδης Απόστολος 5% 1999 Πλήρωσε το τέλος, απαλλαγή 
προστίμου 

32. Σωτηριάδης Γεώργιος 5% 1999 Πλήρωσε το τέλος, απαλλαγή 
προστίμου 

33. Χασιώτης Κων/νος 5% 1999 Πλήρωσε το τέλος, απαλλαγή 
προστίμου 

34. Καλτσίδης Στυλιανός 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

35. Παύλος Γεώργιος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

36. Παντέρμας Νικόλαος 5% 1999 Απαλλαγή 
37. Λυκοστράτης Βασίλειος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

προστίμου 
38. Κρυσταλλόπουλος 

Ιωάννης 
Χρήση πεζοδρομίου 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 

προστίμου 

39. Λαβδάνης Χρήστος Χρήση πεζοδρομίου 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

40. Κουτούλας Αθανάσιος Χρήση πεζοδρομίου 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

41.  Γιαννάκου   Μαρία Χρήση πεζοδρομίου 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

42. Κουτούλας Αθανάσιος Χρήση πεζοδρομίου 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

43. Μαυρίδου Δέσποινα 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

44. Αναγνωστοπούλου Φωτεινή 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

45. Χ"Κυριάκου Κυριάκος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

46. Παπαδόπουλος Νικόλαος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

47. Τσιαμήτρου  Ουρανία 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

48. Ευθυμούδης Χρήστος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

49. Γκαραβέλας Φιλήμων 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

50. Σιούρδας Πρόδρομος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

51. Σιάσιος Σωτήριος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

52. Ξανθόπουλος Χρήστος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

53. Σιαφαρίκας Δημήτριος 5% 1999 Πληρωμή τέλους, απαλλαγή 
προστίμου 

 
Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. να αποφασίσει σχετικά. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 



 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Σκουμπόπουλος :1)Στην συνεδρίαση της επιτροπής ήταν παρόντα όλα τα μέλη; Γιατί 
δεν υπάρχουν οι υπογραφές τους στα πρακτικά; Γιατί δεν υπάρχει η υπογραφή του   
προσφεύγοντα; 2)Θέλω  να δοθούν ορισμένες εξηγήσεις για τα υπ' αριθ. 2,8, 
12,21,28,30,33,35,36,37,38,39, & 40/1999 πρακτικά. 
 Ποιες είναι οι αιτιολογίες  της επιτροπής όσον αφορά τις προτάσεις που εισάγει στο 
Δ.Σ. για έγκριση; 
 Σύμφωνα με την παρ. 5 του άρθ. 32 του Ν.1080/80 η επιτροπή   έχει δικαίωμα 
ν'απαλλάξει και να 'ρθει σε συμβιβασμό με τον φορολογούμενο, αν από λάθος της 
υπηρεσίας ή οτιδήποτε, δεν  επιβλήθηκε ορθά το πρόστιμο. Βέβαια πρέπει να υπάρχουν 
αποδεικτικά στοιχεία. 
 Ποια αποδεικτικά στοιχεία κατέθεσαν οι φορολογούμενοι προκειμένου η επιτροπή 
να οδηγηθεί σ΄αυτή την πρόταση; 
 Βλέπουμε διαφορετική αντιμετώπιση σε όλες τις παραπάνω περιπτώσεις. Γιατί στα 
υπόλοιπα πρακτικά, με την ίδια αιτιολογία, συντρέχουν λόγοι απαλλαγής από το πρόστιμο 
και πληρωμή του τέλους; 
 Σιδηρόπουλος :1)Με ποια κριτήρια η επιτροπή αποφάσισε αυτού του είδους τους 
συμβιβασμούς; Από πληροφορίες που έχω έγιναν συμβιβασμοί ποικίλης φύσεως σε 
ποσοστά. Ακόμη χαρίστηκαν κι όλα τα τέλη. 2)Αυτές οι δυνατότητες συμβιβασμού, 
προβλέπονται από τον κανονισμό;3)Θα ήθελα ν'αναφερθώ για τα  GOODY'S, τα οποία ενώ 
είχαν πρόστιμο 12 εκ. και τέλη περίπου 12 εκ. δρχ. με τον συμβιβασμό κατεβαίνουν περίπου 
στο 1 εκ. και παραμένουν τα τέλη 2 εκ. 
 Επειδή το θέμα είναι πολύ σοβαρό, θα πρέπει να δικαιολογηθούν πλήρως και 
διαφωτιστικά ώστε να μη μείνουν ερωτήματα. 
 Πρόεδρος :Όσον αφορά το διαδικαστικό μέρος. Τα  μέλη της επιτροπής υπέγραψαν 
στο πρόχειρο πρακτικό. Τα πρακτικά αυτά που πήρατε έχουν υπογραφεί από τα 2 μέλη της 
επιτροπής και ο κ. Πουλασουχίδης που είναι πρόεδρος δεν  βρέθηκε  να τα υπογράψει. Θα 
τα  υπογράψει αμέσως. 
 Πουλασουχίδης : Αυτά δεν έγιναν σε μία  συνεδρίαση αλλά σε πολλές και 
καλούσαμε τον ενδιαφερόμενο ή τον δικηγόρο του. 
 Πρόκειται για πρόστιμα: α)από κατάληψη πεζοδρομίου , β)από από 5% , γ)από 
οικοδομικά υλικά στα πεζοδρόμια, δ)από τραπεζοκαθίσματα, ε)από παράνομο πλανόδιο 
εμπόριο, στ) από ανθρωποζυγούς που απαγορεύονται, ζ)από ψυγεία παγωτών. 
 Για την επιχείρηση Βλαχογιάννη.Αφορά το τέλος 5%  του έτους 1996.Η επιχείρηση 
χτυπούσε ενιαία στην ταμειακή μηχανή. Το 1997 χωρίστηκε το πακέτο από τα είδη που 
σερβίρονται μέσα στο κατ/μα. 
 Ο νόμος λεει ότι επιβάλλεται τέλος 5%  στα ποτά που προσφέρονται στους 
καθήμενους πελάτες. Επομένως εξαιρεί το πακέτο .Βγήκε μία υπογραφή απόφαση που 
όρισε ότι στις περιπτώσεις που δεν χτυπήθηκε χωριστά, τότε επιβάλλεται το 5% στο 20% 
των ακαθαρίστων εισπράξεων. 
 Έτσι ήταν 12 εκ. που αφορούσε το 100% των  εισπράξεων και το υπολογίσαμε στο 
20% και βγήκε 2,4 εκ. Η επιτροπή είχε δικαίωμα να περιορίσει κατά 50% το πρόστιμο. 
 Άρα είναι νομιμότατη  η εισήγηση 100%. 
 Για τα τραπεζοκαθίσματα. Υπήρχε μία διαπιστωτική πράξη από την Δημοτική 
Αστυνομία. Όπου κατά την άποψη των μελών της επιτροπής ήταν υπερβολικός ο αριθμός 
των μέτρων, η επιτροπή μείωσε την επιφάνεια και αντίστοιχα μειώθηκε και το πρόστιμο. 
 Σε  κάποιες περιπτώσεις που η κλήση της Δημοτ.Αστυνομίας ήταν για κατάληψη 
πεζοδρομίου, ο ισχυρισμός του  ενδιαφερομένου ήταν ότι δεν πρόκειται  για 
τραπεζοκαθίσματα  αλλά για οικοδομικά υλικά. Είναι διαφορετική κατηγορία και 
υπολογίσθηκε ανάλογα το οφειλόμενο τέλος και το ανάλογο πρόστιμο. 



 Υπάρχουν κάποιες περιπτώσεις που έχουν ολοσχερώς  απαλλαγή από το πρόστιμο. 
Θυμάμαι κάποιες περιπτώσεις που ήταν από οικισμούς έξω από την πόλη, που δεν ήξεραν 
ότι έπρεπε να πληρώνουν το 5%. 
 Εκτός από το πρακτικό υπήρχαν και έντυπα που είχα γράψει για την κάθε περίπτωση  
ακόμα  και τους λόγους απαλλαγής από το πρόστιμο. Δεν ξέρω τι τα έκανε ο γραμματέας 
και βλέπω άλλα εδώ πέρα. Δεν αμφισβητώ ότι αυτά είναι τα συγκεντρωτικά, όσον αφορά το 
αποτέλεσμα, αλλά η αιτιολογία τουλάχιστον σε 2 περιπτώσεις δεν υπάρχει. 
 Σε περίπτωση συμβιβασμού ο ενδιαφερόμενος  πλήρωνε,  υπέγραφε το πρακτικό και 
έπαιρνε  αντίγραφο. 
 Δεν ήταν όλες οι περιπτώσεις ίδιες. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σιδηρόπουλος :Κατανοούμε τις ευαισθησίες και τις ιδιαιτερότητες που είχαν κάποιες 
υποθέσεις. Εγώ διατηρώ πολλές επιφυλάξεις και ιδιαίτερα για την επιχείρηση Βλαχογιάννη. 
Μπορεί ο νόμος να δίνει τη δυνατότητα να κατέβει στο 20% αλλά για  μία επιχείρηση η 
οποία αποδίδει τεράστια κέρδη, δεν έπρεπε να υποχωρήσουμε, τουλάχιστον για τα 
πρόστιμα. 
 Διαφωνώ με τον τρόπο που γίνονται αυτοί οι συμβιβασμοί. 
 Σκουμπόπουλος :Ήταν αφοπλιστική η ειλικρίνεια του κ. Πουλασουχίδη. Γνωρίζω 
πολύ καλύτερα από τον καθένα, πως λειτουργεί η αρμόδια επιτροπή. 
 Κάποτε  θα πρέπει να γίνουμε σκληροί στην αίθουσα αυτή. Γνωρίζω πολύ καλά ότι 
γίνεται προσπάθεια να εισπραχθούν τα έσοδα του Δήμου. Όμως κατά την άποψή μου όλοι 
οι συμβιβασμοί είναι παράνομοι. 
 Δεν μπορεί να επιβάλλεται αυτοτελές πρόστιμο και να μην πειθαρχούμε στη διάταξη 
του νόμου που λεει για 50%. 
 Μόνο αυτό έχει δικαίωμα  η επιτροπή. Κατά τη γνώμη μου αυθαίρετα η επιτροπή 
μείωσε το τέλος κατά 20 ή 30% ή το πρόστιμο κλπ. 
 Δεν πρέπει κάποτε να στηρίξουμε τις αποφάσεις του Δημάρχου; Ο Δήμαρχος είναι ο 
κακός που επιβάλλει τα τέλη και τα πρόστιμα και η επιτροπή ή το ΔΣ εγκρίνει την πρόταση 
αυτή γιατί  δεν μπορεί να κάνει διαφορετικά; 
 Ας ξεκινήσουμε απ' αυτή τη συνεδρίαση κι ας δώσουμε τις ανάλογες "οδηγίες" στην 
επιτροπή, να εφαρμόσει πιστά τις διατάξεις του νόμου. 
 Αν δεχθείτε ότι στο εξής θα λειτουργεί έτσι αυτή η επιτροπή, θα ψηφίσουμε όλες τις 
άλλες περιπτώσεις που δεν ανέφερα ονομαστικά  και θα καταψηφίσουμε αυτές που 
ανέφερα. Δεν καλυφθήκαμε από την αιτιολογία. Εκτός αν θέλετε  αυτές ν' αναβληθούν και 
να 'ρθουν στο επόμενο συμβούλιο και να τις ψηφίσουμε αν είναι πλήρως αιτιολογημένα τα 
πρακτικά της επιτροπής. 
 Κατανοώ το έργο της επιτροπής αλλά θέλω να βλέπω όλους τους συμπολίτες στα 
μάτια, ότι δεν αδικούμε αυτούς που είναι νομοταγείς. Να μην επιβραβεύουμε πάντα τους 
παράνομους. 
 Πουλασουχίδης :1)Την 1η φορά  που ήμουν αντιδήμαρχος , ήμουν και πρόεδρος της 
επιτροπής. Έτυχε λοιπόν να 'ρθει ένα γνωστός μου που είχε μία οφειλή για τα έτη 92-93 και 
του είπα να κάνει μία ένσταση και ότι η επιτροπή μπορούσε να τον απαλλάξει από το 50%. 
Έφυγε τσαντισμένος και πήγε   κι έκανε ρύθμιση με το 20%. 
 Από τότε  υποσχέθηκα στον εαυτό μου ότι όποιος γνωστός ή άγνωστος είχε αυτό το 
πρόβλημα θα του έλεγα να κάνει ένσταση για να 'ρθει στην επιτροπή κι ότι είναι να του 
πούμε θα το πούμε γραπτώς και με υπογραφή. Δεν φοβόμαστε κανέναν και δεν 
εξυπηρετούμε κανέναν. Εξυπηρετούμε καταστάσεις και όχι άτομα . 2)Ο κ.Σκουμπόπουλος 
είπε να βάλουμε μία τάξη. Βάλαμε τάξη διότι απαραίτητο στοιχείο για να φθάσουμε  σε 
συμβιβασμό ήταν να τακτοποιήσει και τα τρέχοντα.3)Η υπηρεσία σε κάποιον που ερχόταν, 
πριν βγει η απόφαση επιβολής προστίμου, έπαιρνε την καρτέλα κι έλεγε  χρωστάς π.χ. 500 



χιλ. από 5%, πλήρωνε από 100 χιλ. τον μήνα κι άρχισε να τακτοποιείς και τα τρέχοντα . 
Κάποια στιγμή έβγαινε η απόφαση με το πρόστιμο. Όμως αυτός είχε δώσει μέρος των 
χρημάτων κι εμείς σαν επιτροπή καλούμασταν, να πούμε τι; Οτι αυτός είχε συμφωνήσει με 
την υπηρεσία; 
 Υπήρχε μία αταξία σ΄αυτό το  θέμα που αρχίζει να μπαίνει σε τάξη.Μας ευνοεί και 
το γεγονός   ότι μειώθηκε το ποσοστό σε 2%. 
 Κάποια στιγμή ένα άτυπο συνδικαλιστικό όργανο  τους είπε ότι το τέλος αυτό θα 
καταργηθεί και μαζεύτηκαν τα έτη 93,94 και 95. Ηρθαμε εμείς το 96 να βάλουμε τάξη όταν 
τα τέλη και τα πρόστιμα είχαν γίνει νούμερα  αστρονομικά. 
 Για τον κ. Βλαχογιάννη  ήταν η μόνη περίπτωση που ήμασταν απόλυτα  νόμιμοι. 
Στις  άλλες περιπτώσεις δεν μπορούσαμε  να είμαστε απόλυτα νόμιμοι. 
 Αν θέλουμε να ξαναγυρίσουμε πίσω, να καταψηφίσουμε όλοι την απόφαση. Αν 
θέλετε να την αναβάλλουμε και να φέρουμε τα αιτιολογικά. Αλλά δεν είναι αιτιολογικά τα 
οποία είναι 100% σύμφωνα με το γράμμα του νόμου, είναι με την ουσία του νόμου. 
 Τελειώνουμε με τις εκκρεμότητες, υπάρχουν άλλες 10 ή 12 υποθέσεις που δεν 
ρυθμίστηκαν  μέχρι σήμερα. Να ρυθμιστούν κι αυτές  και από εδώ και στο εξής να πούμε 
ότι θα είμαστε  αυστηροί γιατί ξέρουν τους κανόνες  του παιχνιδιού οι επιχειρηματίες και 
δεν τους αιφνιδιάζουμε. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; 
 Σκουμπόπουλος :Ηταν ειλικρινής και πάλι ο κ. Πουλασουχίδης. Κατανοώ τη μεγάλη 
πίεση που ασκείται από την υπηρεσία, την επιτροπή και το ΔΣ. Ολοι είχαν, έχουν και θα 
έχουν ευθύνες. 
 Κε Πρόεδρε, δεν μπορούμε να ψηφίσουμε αυτές τις προτάσεις για ελλιπή 
αιτιολογία.Τις άλλες τις ψηφίζουμε. 
 Αν την επόμενη φορά ψηφίσουμε διαφορετικά, τότε να μας κάνετε κριτική. Εμείς 
πάντα θα λέμε τη νομιμότητα. Εμείς πάντα θ' αναλαμβάνουμε τις ευθύνες. 
 Δήμαρχος :Όλες αυτές οι περιπτώσεις είναι παλιές  ιστορίες έτσι; 
 Πουλασουχίδης :Για το 5% είναι αποφάσεις του 1999 που αφορούν χρήσεις του 96 
και πίσω. Υπάρχουν όμως και κάποια πρόστιμα από τραπεζοκαθίσματα ή χρήση 
πεζοδρομίων που είναι του 1999. 
 Δήμαρχος :Πρέπει να δούμε γιατί έπρεπε να γίνουν τότε οι αποφάσεις και οι 
χρηματικοί  κατάλογοι. Πρέπει να είμαστε αυστηροί και δίκαιοι με όλους τους πολίτες. 
 Όταν εμείς εισηγηθήκαμε εδώ να εφαρμόζεται η σχετική διάταξη και η ποινική 
ευθύνη για όσους παρακρατούν το 5 'η το 2% , ο κ. Σκουμπόπουλος αντέδρασε και 
καταψήφισε αυτή την απόφαση. Δεν υπάρχει πιο αποτελεσματικότερος ή διαφανέστερος 
τρόπος απ' ότι με βάση τον χρηματικό κατάλογο θα παραπέμπονται εκεί. 
 Πρέπει ν'αναγνωρίσουμε ότι η συμβολή του κ. Πουλασουχίδη και της επιτροπής, για 
να ξεκαθαρίσουμε μία σειρά από προηγούμενες ιστορίες, ήταν καθοριστική. Αν σε κάποιες 
περιπτώσεις λείπει η ειδική αιτιολογία, με την τοποθέτησή του ο κ. Πουλασουχίδης 
κατέδειξε για ποιους λόγους η επιτροπή προχώρησε στην α,β,γ πρόταση. 
 Νομίζω ότι θα πρέπει ομόφωνα να υπερψηφίσουμε αυτή την πρόταση της επιτροπής 
και να ζητήσουμε από την επιτροπή, στις επόμενες συνεδριάσεις, να έχει κάθε απόφαση και 
την τυπική νομιμότητα. 
 Αν θα περιοριστεί το πρόστιμο ή όχι  είναι αντικειμενικοί λόγοι που θα εξετάσει η 
επιτροπή. Αν το όποιο πρόστιμο το επιμέριζε σε κύριο τέλος και σ' ένα ποσοστό προστίμου 
θα είχε και την τυπική νομιμότητα. Επί της ουσίας είναι δίκαιη η επιτροπή. 
 Με την παρατήρηση ότι στις επόμενες ενστάσεις θα το προσέξει αυτό το σημείο, θα 
παρακαλούσα να υπερψηφίσουμε ομόφωνα την πρόταση της επιτροπής. 
 Σκουμπόπουλος :Ζητάω τριτολογία. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 



 Σύμβουλοι :Ναι 
 Σκουμπόπουλος :Αναφέρθηκε ο κ. Δήμαρχος για την ποινική διαδικασία  που ήρθε 
σαν θέμα στο ΔΣ, μόνο που τότε εμείς διαφωνήσαμε να παρθεί απόφαση για όλους. Θέλαμε 
ένας-ένας να έρχετε εδώ και να λογοδοτεί στο ΔΣ. 
 Δήμαρχος :Ο κ. Ακριβόπουλος έκανε ολόκληρο θέμα το ότι δεν είναι νόμιμη η 
παραπομπή στα ποινικά δικαστήρια. 
 Αφού ολοκληρώσει η επιτροπή όλες τις εκκρεμείς περιπτώσεις των αιτήσεων που 
έχουν υποβληθεί, θα ξεκινήσει η υπηρεσία για όλους τους υπόλοιπους, χωρίς εξαιρέσεις, να 
τους παραπέμπει στον Εισαγγελέα. Όποτε ζητήσετε θα υποβάλλουμε στο σώμα όλα τα 
στοιχεία, με τους χρηματικούς καταλόγους κάθε έτους κι αν υποβλήθηκε ή όχι στον 
Εισαγγελέα, για να το ελέγξετε. 
 Θα ήθελα να υπερψηφίσουμε, μ'αυτή την διάσταση που έβαλα, συνολικά την 
πρόταση της επιτροπής. 
 Πουλασουχίδης :Θέλω να πω ένα παράπονο στην υπηρεσία. Αποφάσεις του 
Δεκεμβρίου του 1997 κοινοποιήθηκαν  το Σεπτέμβριο του 1998 στην προεκλογική περίοδο 
και δεν ξέρω με ποιανού ευθύνη έγινε αυτό. 
 Πρόεδρος :Όσες αποφάσεις χρειάζονται επαρκή αιτιολόγηση περιλαμβάνονται  
σ'αυτή την απόφασή μας. 
 Δήμαρχος :Το αιτιολογικό αυτών να το επισυνάψει ο κ. Πουλασουχίδης στην 
σχετική απόφαση. Σήμερα ψηφίζουμε στο σύνολο την πρόταση. 
 Πρόεδρος :Ο κ. Σκουμπόπουλος για τις περιπτώσεις που δεν ανέφερε είναι θετικός 
και αυτές που ανέφερε δεν τις ψηφίζει. 
 Πρόεδρος: Επί της προτάσεως του κου Σκουμπόπουλου, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή.  
  Πρόεδρος: Επί της προτάσεως όπως ολοκληρώθηκε τελικά από τον Δήμαρχο, ποιοι 
συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, 
Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς, Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 16-2-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τα πρακτικά της αρμόδιας επιτροπής του άρθρου 32 του Ν. 1080/80 με τα οποία αυτή 
διαπιστώνει ότι συντρέχουν λόγοι μείωσης προστίμου και τέλους χρήσεως πεζοδρομίου των 
παραπάνω ενδιαφερομένων και προτείνει την συμβιβαστική επίλυση της μεταξύ του Δήμου 
και των παραπάνω ιδιωτών, φορολογικής διαφοράς. 
3.- Την τοποθέτηση του κ. Πουλασουχίδη με την οποία αναλύθηκαν οι λόγοι για τους 
οποίους η επιτροπή προχώρησε στις παραπάνω συμβιβαστικές λύσεις.  
4.- Ότι το συμφέρον του Δήμου είναι να αποδεχθεί τους παραπάνω συμβιβασμούς που 
προτείνει η αρμόδια επιτροπή του άρθρου 32 του Ν. 1080/80. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 32 του Ν. 1080/80. 



                                                               Αποφασίζει 
 
 Αποδέχεται τις προτάσεις της επιτροπής του άρθρου 32 του Ν. 1080/80 για 
συμβιβαστική επίλυση των μεταξύ του Δήμου και των παραπάνω ιδιωτών φορολογικών 
διαφορών, ως εξής: 

1. Ομόφωνα: Όπως αυτές διατυπώνονται στα υπ’ αριθ. 1, 3, 4, 5, 6, 7, 9, 10, 11, 13, 14, 
15, 16, 17, 18, 19, 20, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 29, 31, 32, 34, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 
47, 48, 49, 50, 51, 52 και 53 πρακτικά της επιτροπής αυτής του έτους 1999. 

2. Κατά Πλειοψηφία: Όπως αυτές διατυπώνονται στα υπ’ αριθ. 2, 8, 12, 21, 28, 30, 33, 
35, 36, 37, 38, 39 και 40 πρακτικά της επιτροπής αυτής του έτους 1999. 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   125/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
     
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-3-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


